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Verslag van de Gecombineerde vergadering 
Bestuur VBS met vertegenwoordigers werkgroepen 

 
 

 

 

Dinsdag 16 januari 2024, aanvang 19.30 uur Wijkcentrum 
Stervoorde 

 
 
 
Aanwezig: 
Ineke van Vliet, Robert Flinterman, Joke Eijkelhof (Bestuur), Jacob Schot (BO de Strijp), 
Anthon de Wilde (BO Steenvoorde Noord), Jos Reneman (Schilderen), Paul Debrichy (The 
Swinging Oldtimers), Truus Hoekstra (Bingo), Wim Nijhuis (Darten), Marianne Koot (Tai Chi), 
Josje van Swieten (Concertcither).  
 
Afwezig (met kennisgeving): 
Emy Gideonse (Discussiegroep), Rinie van der Elst (Gespreksgroep), Theo van Leeuwen (SC 
Muziekbuurt), Magalie Hooi (BO Steenvoorde Noord), Elly Swinkels (BO Muziekbuurt), Trix 
Alexander (BO Steenvoorde Zuid).  
 
1. Opening, mededelingen, vaststellen van de agenda. 
Voorzitter Ineke opent de vergadering, heet iedereen welkom en vraagt of de presentielijst 
is ingevuld.  
Er waren 6 berichten van verhindering. 

- Op donderdag 25 januari a.s. heeft ons bestuur een gesprek met Welzijn Rijswijk over 
de jaarplanning 2024. 

-  
2. Ontvangen stukken. 

- Gemeente Rijswijk. Een brief over de vaststelling van de subsidie 2022 (€ 49.185,=). 
- Gemeente Rijswijk. De subsidiebeschikking 2024 (€49.801,18). 
- De stukken van de Gemeente Rijswijk zijn doorgestuurd naar de 

Bewonersorganisaties en naar Sociaal Cultureel Muziekbuurt. 
Verzonden stukken. 

- Secretariaat VBS. Een mail naar de vertegenwoordigers van de werkgroepen en de 
Bewonersorganisaties met het verzoek om een bijdrage voor het jaarverslag 2023. 
Deze bijdrage moet ingeleverd zijn vóór 23 januari 2024 en opsturen naar het VBS-
secretariaat. 

 
3. Verslag van de gecombineerde vergadering van woensdag 25 oktober 2023. 

- Bladzijde 1. Trix Alexander (BO Steenvoorde Zuid) gaat langzaam vooruit. 
- Bladzijde 2. De bridge is gestopt per 31 december 2023. De twee wedstrijdleiders 

van de Bridge gaven medio september aan, dat ze aan het einde van het jaar op 
wilden stappen. De reden hiervoor is een verschil van inzicht met het bestuur over de 
financiën van onze vereniging. Ze ramen voor 2023 een aanzienlijk tekort bij hun 
werkgroep, bestemd voor extra activiteiten, zoals een Paasborrel, een Haringparty en 
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een buffet. Zij zijn van mening, dat de Bridge recht heeft op extra geld uit voorgaande 
jaren. 
Ondanks bemiddeling door een drietal leden van de werkgroep bevestigen beide 
wedstrijdleiders medio oktober hun vertrek, omdat niet wordt ingegaan op hun eis 
om jarenlang extra geld uit voorgaande jaren te ontvangen. Eind oktober wordt 
tijdens de gecombineerde vergadering van het bestuur met de vertegenwoordigers 
van onze werkgroepen unaniem vastgesteld, dat gesjoemel met subsidie niet kan en 
mag binnen onze vereniging. 
Het lukte de weken daarná niet om opvolgers te vinden, die de VBS-Bridgeclub 
wilden leiden. Hierdoor moest de werkgroep aan het einde van het verslagjaar helaas 
stoppen. Eind november werden door de wedstrijdleiding in een mailtje naar het 
secretariaat alle lidmaatschappen van de deelnemers tegelijk opgezegd. Medio 
december bleek, dat de wedstrijdleiders in afgeslankte vorm op de donderdagmiddag 
doorgaan onder de vlag van de andere Bridgeclub in Stervoorde van de 
maandagmiddag. 15 leden gingen over naar de maandagmiddag en 10 leden 
besloten om niet mee te gaan en definitief te stoppen met hun wekelijkse activiteit. 
Omdat we in één klap een groot aantal betalende leden (ongeveer 85) zijn 
kwijtgeraakt, willen we proberen on nieuwe werkgroepen en nieuwe activiteiten op 
te zetten. Robert ziet ook graag, dat de inkomstenderving (ca. € 3.600,= per jaar) bij 
de deelnemersbijdragen weer wordt aangevuld.  

- Jacob Schot kent iemand die wellicht een tafeltennisclub wil oprichten. Hij gaat hier 
achteraan. 

- Bladzijde 3. Vanavond wordt er tijdens een forumvergadering gesproken over een 
raadsvoorstel over de toekomst van de Marimbahal en het Waldhoornplein. De 
voorkeur van het college gaat uit naar een variant, waarbij pas in 2029 een 
buurtcentrum wordt geopend. 

 
4. Financiën.  

- Geen mededelingen. 
 
5. Stand van zaken bij de bewonersorganisaties en de sociaal culturele werkgroepen. 

- Tai Chi. Omdat de VBS-Bridge op vrijdagmiddag is gestopt, is de Tai Chi per 1 januari 
verhuisd van de blauwe zaal naar de grote zaal. Er is nu ook ruimte voor de 
belangstellenden op de wachtlijst. We krijgen de indruk, dat dit gebruik slechts 
voorlopig is. Daarom wil de Tai Chi nu nog niet aan uitbreiding en een nieuwe 
beginnerscursus beginnen. Heel spijtig voor de nu al zo’n 10 mensen op hun 
wachtlijst. 

- Darten. Wim Nijhuis heeft zijn functies bij het Darten neergelegd. Het nieuwe 
zelfbeheer op de vrijdagavonden werkt niet. Op 25 januari gaat hij mee naar het 
overleg met Welzijn Rijswijk. 

- Concertcither. De nieuwe deelnemer bij de Concertcither is onlangs geopereerd. Het 
is nu niet zeker of ze door blijft gaan. 

- Bingo. De deelnemers bij de Bingo hebben het zo naar hun zin, dat ze Truus gevraagd 
hebben om langer door te gaan. Truus doet voortaan 7 rondjes i.p.v. 6 rondjes. 

- BODS. Jacob Schot wil een bijeenkomst organiseren op het sportpark met als thema 
Energietransitie. 
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- Schilderclub. Er is een tekort aan vrijwilligers. Eén vrijwilliger is erbij gekomen via 
Rijswijk Doet. Begin april opent wethouder Mark Wit de expositie in de gangen van 
Stervoorde. Er komt dan ook een fotograaf. 

 
6. 50-jarig jubileum VBS 
Het feest van ons 50-jarig bestaan is op zaterdag 14 september bij Paviljoen Te Werve te 
Rijswijk. De ontvangst is om 13.30 uur en om 20.00 uur is het einde. 
De uitnodigingen voor de vrijwilligers (zonder introducé) worden via de contactpersonen 
van de werkgroepen en BO’s omstreeks 15 juni verstuurd. Daarna volgt er in juli en augustus 
nog een reminder (door de vakantie). Er moet vóór 1 september gereageerd zijn.  
Verdere gegevens volgen nog. 
 
7. W.v.t.t.k. 
De volgende gecombineerde vergaderingen zijn op dinsdag 26 maart en dinsdag 29 oktober 
2024. 
De Algemene Ledenvergadering is op dinsdag 14 mei 2024. 
 
8. Rondvraag. 
Anthon de Wilde (BO Steenvoorde Noord) geeft aan dat hij een mailtje heeft gekregen van 
de beheerder van hun website. Hij stopt met zijn werkzaamheden omdat hij gaat verhuizen.  
Wim Nijhuis (Darts) bedankt het bestuur weer voor hun inzet. 
 
9. Sluiting. 
Ineke sluit om 21.00 uur de vergadering, bedankt iedereen voor zijn/haar komst en nodigt 
iedereen uit voor een drankje. 
 
 

 
 
 
 
 


